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USA: Nejenže si výrobci covid injekcí bezprecedentně zkrátili čas pro vývoj „vakcín“, ale
ještě publikují zkreslená data ze svých studií, které schvalovací orgány přejímají bez
mrknutí oka, a ihned uvádějí očkování pro dané skupiny do (ne)povinné praxe.

Na základě čeho FDA a CDC schválily covid vakcínu pro děti ve věku od šesti měsíců do pěti let?
Sdílejte toto video se všemi, kteří zvažují očkování svých malých dětí proti covidu.

Na této studii je toho strašně moc, co mě šokovalo.
A myslím, že vás to bude šokovat také.

Seznámím vás s důkazy, které Pfizer právě předložil úřadu FDA ohledně dětí od šesti měsíců do čtyř
let. Studie rekrutovala 4 526 dětí, 3 000 z těchto dětí studii nedokončilo. To je obrovské číslo.
Dvě třetiny z nich. Jen na tomto základě měla být tato studie považována za neplatnou.

Co tedy studie ukázala? „Těžký covid“ (mírně zvýšená srdeční frekvence nebo nebo několik dechů za
minutu navíc) mělo šest dětí ve skupině s vakcínou, ale pouze jedno ve skupině s placebem. Na
základě toho je tedy pravděpodobnost, že tato vakcína způsobuje těžkou formu covidu vyšší, než
že nezpůsobuje. V této studii bylo hospitalizováno jen jedno dítě (mělo horečku a záchvat), a to bylo
očkováno.

To co udělali, bylo naprosté překroucení faktů. Očkovali děti a po první dávce čekali 3 týdny před
druhou dávkou. V tomto třítýdenním období dostalo covid 34 očkovaných dětí a pouze 13
dětí ve skupině s placebem. To je zvýšení šance o 30%, že s očkováním dostanete covid do
tří týdnů po první dávce. Tyto údaje ignorovali.

A pak tam byla osmitýdenní mezera mezi druhou a třetí dávkou, kdy děti opět dostaly hodně covidu
ve skupině s vakcínou, takže tyto údaje ignorovali. Pak několik týdnů po třetí dávce, které rovněž
ignorovali, což nakonec znamenalo, že ignorovali 97% covidu, který se vyskytl během studie.

Dívali se jen na tak malá čísla, že nakonec porovnávali jen 3 děti ve skupině s vakcínou, se sedmi ve
skupině s placebem. A tvrdili, že to ukazuje, že vakcína je účinná.

Všichni víme, že ve studii Pfizeru, která byla publikována v lékařské literatuře, zemřelo více lidí,
kteří dostali vakcínu, než těch, kteří dostali placebo. Jinými slovy, vakcína zabila více lidí než
placebo.

Takhle by to fungovat nemělo, že? V klinické studii zemřelo více lidí, kteří dostali injekci, než kteří jí
nedostali. A to proto, že klinická studie ukázala, že můžeme před covidem zachránit jeden život na
každých 22 000 lidí, kteří dostali vakcínu.
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Nicméně zemřelo více lidí, protože zemřeli z jiných důvodů, zemřeli na vakcínu. Ale všichni se
soustředí na to, kolik životů můžeme zachránit před covidem. A nesoustředí se na to, kolik úmrtí je
způsobeno samotnou vakcínou. Takže jsem provedl výpočet. Ukázalo se, že když zachráníte jednoho
člověka na každých 22 000 lidí, které očkujete, znamená to, že vakcíny (v USA) zachránily 10 000
životů. Ročně v USA zemře 3 miliony lidí. Právě jste zachránili 10 000 životů. Gratuluji. Obrátili jste
tuto zemi vzhůru nohama, abychom zachránili pouhých 10 000 životů.

Takže jste zabili 150 000 lidí, abyste možná zachránili 10 tisíc životů.

Ale ve skutečnosti jsme nezachránili 10 000 životů. Když se podíváte na čísla VAERSu a podíváte se
na to dvanácti různými způsoby, které ani VAERS nepoužívá, zjistíte, že vakcína v USA zabila
neméně 150 000 lidí. Jiné vysvětlení neexistuje. Takže jste zabili 150 000 lidí, abyste možná
zachránili 10 tisíc životů. A to v případě, že skuteční varianta nákazy odpovídá vakcíně, což
neodpovídá.

A pro děti je poměr rizika a přínosu ještě horší. Zabijeme 117 dětí, abychom zachránili jeden
život.

STEVE KIRSCH: „COVID VAKCÍNY ZPŮSOBUJÍ NEJVĚTŠÍ ÚMRTNOST V
LIDSKÉ HISTORII A VŠICHNI MLČÍ.”
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